
ŽELIMO ŠE VEČ O OBČINSKI SKUPŠĆINI

Tovariš urednik,
z vsebino Javne tribune smo
zelo zadovoljni, toda vse-
eno bi želeli še več o delu
več objavljenih odlokov in
občinske skupščine, zlasti pa
sklepov občinske skupščine.
Javna tribuna je namreč
najcenejši in že sedaj naj-
bolj razširjen list, ki je do-
stopen prav vsakemu obča-
nu in je prav zaradi tega
najuspešnejši obveščevalec.

P. I., Medvode

ODGOVOR: Tudi mi bi
želeli objavljati čimveč skle-
pov in odlokov občinske
skupščine in iščemo naj-
ustreznejšo rešitev tega
vprašanja, vendar se vedno
zatakne pri finančnih sred-
stvih.

Naš list je list občanov,
zato razpravljajte o njem na
zborih volivcev in sprejmite
ustrezne sklepe, kar bomo
nato poizkušali tudi uresni-
čiti, seveda v okviru danih
možnosti.


